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J e g y z ő k ö n y v 

Készült: Vasszécseny Község Képviselő-testületének 2018. február 15-én, 19.00 órakor                    

megtartott nyilvános üléséről. 

Az ülés helye: Községháza Vasszécseny 

Jelen vannak:  Zsolnai Zoltán polgármester, Szilvás István alpolgármester, Bertók Tiborné, 

Ferencz Zsolt, Pintér József és Pődör György képviselők  

 összesen: 6 (hat) fő 

 

Távol maradt: Horváth József képviselő 

összesen: 1 (egy) fő  

Jelen van még: Gáspár Tivadar jegyző 

Tarr Elődné pénzügyi előadó 

 

Szilvás István alpolgármester köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az ülés 

határozatképes, mert azon a képviselők több mint fele jelen van. 

A jegyzőkönyv hitelesítésre felkéri Bertók Tiborné és Ferencz Zsolt képviselőket, akik a 

jegyzőkönyv hitelesítését vállalják. 

A képviselő-testület 6 (hat) egyetértő szavazattal az alpolgármester úr jegyzőkönyv hitelesítők 

személyére tett javaslatát elfogadja. 

Az alpolgármester úr ismerteti a képviselő-testületi ülés napirendjét, majd kérdést intéz a 

jelenlévőkhöz, Napirend előtt van-e valakinek kérdése, bejelentése? 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik a Napirendhez, az alpolgármester úr javaslatot tesz 

annak elfogadására. Kéri a képviselő-testület döntését. 

Vasszécseny Község Képviselő-testülete 6 (hat) igen szavazattal, egyhangúlag a Napirendet 

az alábbiak szerint fogadja el: 

T á r g y: 

1)  Az önkormányzat 2018. évi költségvetésének tárgyalása 

 

Szilvás István 

alpolgármester 

2)  Egyebek Szilvás István  

alpolgármester 

 

 

Horváth József képviselő 19.12 órakor megérkezik az ülésterembe. A képviselő-testület 

létszáma 7 (hét) fő. 
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1. Napirendi pont tárgyalása: 
Az önkormányzat 2018. évi költségvetésének tárgyalása 

/A napirendhez tartozó írásos előterjesztéseket a képviselők előzetesen kézhez kapták./     

Szilvás István a napirendi ponttal kapcsoltban elmondja, hogy az előzetesen kiküldött 

előterjesztés átlátható és érthető volt, azt nem kívánja kiegészíteni. Felkéri a képviselőket, 

hogy az önkormányzat költségvetéséhez tegyék fel kérdéseiket, mondják el véleményüket, 

esetleges módosító javaslataikat. 

Ferencz Zsolt képviselő arra szeretne választ kapni, hogy a játszótér felújításának fedezete be 

lett-e tervezve az idei költségvetésbe? 

Zsolnai Zoltán polgármester kér szót. Előzetesen elmondja, hogy jelenleg 

betegállományban van, polgármesteri munkája ellátását betegsége akadályozza. Hozzáteszi, 

az önkormányzat napi feladatait helyettese Szilvás István alpolgármester úr látja el. 

A képviselő úr konkrét kérdésére válaszolva elmondja, a játszótér felújításának költségei a 

költségvetés karbantartás, kisjavítás során lett betervezve. Úgy gondolja, hogy erre a kiadásra 

tervezett 2,5 MFt összeg elegendő kell legyen a tervezett munkákra. A továbbiakban a 

felújítások prioritási sorrendjét ismerteti a jelenlévőkkel. Hozzáteszi, minden képviselő-

testület által eltervezett felújításra megkezdte az árajánlatok beszerzését, melyek alapján a 

képviselő-testület el fogja dönteni, hogy mit valósít meg. 

Bertók Tiborné képviselő a sportra betervezett 500.000.- Ft összeget kevesli. 

Zsolnai Zoltán válaszában elmondja, a tavalyi összeg került betervezésre, melyet pályázat 

útján lehet odaítélni a sportegyesületnek. 

Pődör György képviselő az előterjesztett költségvetést jónak tartja, örül a művelődésre 

tervezett 1 MFt-nak. Megjegyzi, a tervezet ott vesz el, ahol kell és oda csoportosít át, ahova 

kell. Kérdése, a Művelődési ház közüzemi költségei külön lettek-e tervezve? 

Zsolnai Zoltán igennel felel. 

Pintér József képviselő a háziorvosi szolgálat bevételi és kiadási előirányzatai között lát 

lényeges különbséget. Kéri ennek magyarázatát. 

Tarr Elődné pénzügyi előadó válaszol a képviselő úr felvetésére. 

Pintér József további kérdése az önkormányzat felé fennálló tartozásokra vonatkozik. 

Tarr Elődné elmondja, hogy a közös önkormányzati hivatal felé fennálló 

társönkormányzatok által meg nem fizetett összegek szerepelnek ezen a költségvetési soron. 

Pintér József a kistérségi iroda, a falugazdász iroda és az átjátszó torony bérleti díjaiból 

származó bevételeket hiányolja a költségvetésből. 

Tarr Elődné és Zsolnai Zoltán válaszolnak a képviselő úr kérdésére. 

Zsolnai Zoltán elmondja, a Kistérségi Társulás fizet az iroda használatáért az 

önkormányzatnak, az átjátszó torony ügyében per van folyamatban, jelenleg bevételi díjat 

nem realizál az önkormányzat. Bízik az elmaradt bérleti díj bíróság általi visszamenőleges 

megítélésében. A falugazdász iroda használatával kapcsolatban elmondja, az Agrárkamara 

felé nem számláz az önkormányzat, mert a falugazdász egy olyan szolgáltatást nyújt a helyi 

gazdáknak, amely ha nem lenne helyben biztosítva, akkor Szombathelyre kellene a 

gazdálkodóknak beutazni. 

Horváth József arra szeretne választ kapni, hogy az óvodakonyha felújítására nyert 

támogatás összege is szerepel-e a költségvetésben. 
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Tarr Elődné igennel felel. 

Horváth József a traktor pályázat pontos összegére kíváncsi. 

Zsolnai Zoltán ismerteti a szöveges előterjesztés vonatkozó sorait. 

Horváth József számára nem világos a pénzmaradvány összege és annak összetétele a 

december 31-ei állapot szerint. 

Zsolnai Zoltán elmondja, hogy maradványként kimutatott összeg nagy része 

kötelezettségekkel terhelt.  

Tarr Elődné ismerteti a beszámoló vonatkozó sorait, amelyben szerepel a pénzmaradvány 

pontos összege. Megjegyzi, ez az összeg megegyezik a december 31-ei állapottal. 

Horváth József kéri a szabadon felhasználható összeg nagyságának ismertetését. 

Zsolnai Zoltán elmondja, hogy 25 MFt áll rendelkezésre. 

Pintér József kér szót. A háziorvosi szolgálat 24 MFt összegű tervezett kiadásaira kér 

magyarázatot. 

Zsolnai Zoltán elmondja, a plusz alkalmazott bérköltsége miatt növekedett a szolgálat 

kiadása. 

Pintér József megjegyzi, a szolgálat bevételi oldala messze elmarad a kiadási oldaltól. 

Hozzáteszi, a tavalyi évben 19 MFt volt az OEP finanszírozás. Kérdése, tudják-e ezt a 

szolgálatot fenntartó társönkormányzatok? 

Zsolnai Zoltán igennel felel. Megjegyzi, a megállapodás alapján a társtelepüléseknek 

finanszírozni kell az állami normatívával nem fedezett részt. Úgy gondolja, hogy erre 2018-

ban sem lesz szükség. 

Horváth József véleménye szerint csak a beszámoló ismeretében lehet csak látni a 

finanszírozás pontos állását. 

Pintér József vitatja, hogy a háziorvosi és védőnői szolgálat működtetésére elegendő lenne az 

állami normatíva. Megállapítását az előterjesztés számadataira alapozza. 

Tarr Elődné megjegyzi, a szolgálat 24 MFt összegű kiadási előirányzatait kell részletesebben 

kibontani ahhoz, hogy Pintér képviselő úr számára világosabb legyen a finanszírozás. 

Megjegyzi, ezt a rendelkezésre álló idő hiányában nem tudta megtenni a hivatal. Ígéretet tesz 

arra, hogy a hivatalban a képviselő úr számára részletesen elmagyarázza a kiadási előirányzat 

összetételét. Hozzáteszi, a jövőben részletesebb előterjesztésre lesz szükség. 

Horváth József a bevételi előirányzatok között az iparűzési adó, illetve a gépjármű 

alkalmassági vizsgálat tervezett bevételeire kérdez rá. 

Tarr Elődné elmondja, a teljesítéshez igazították a bevételek tervezetét is. 

Pintér József a reprezentációra és az orvosi rendelő felújítására tervezett 500.000.- Ft, illetve 

2,5 MFt összegeire kér indokolást. 

Zsolnai Zoltán a reprezentációs költségek kapcsán elmondja, az önkormányzat rendezvényei, 

projektjei indokolják, hogy egy átadó ceremónia kulturált körülmények között kerüljön 

megrendezésre. Az orvosi rendelő felújítása vonatkozásában ismerteti a rendelő 

átalakításának terveit és annak költségvonzatait. Megjegyzi, erről tavaly már határozott a 

képviselő-testület. 

Pintér József a kistérségi társulásnak fizetett 500.000.- Ft összegre kérdez rá. 
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Zsolnai Zoltán úgy gondolja, hogy a kistérségi sátor bérletének összegeiről lehet szó, ígéretet 

tesz arra vonatkozólag, hogy utána néz a konkrét összegnek. 

Tarr Elődné elmondja, a tavalyi évről elmaradt kifizetésről van szó, amelyet az 

önkormányzatnak a kistérségi tagdíjon kívül kell fizetnie. 

Horváth József sajnálatát fejezi ki amiatt, hogy a Széchenyi utca járda felújítása nem lett 

nevesítve a költségvetésben. 

Zsolnai Zoltán válaszában elmondja, hogy a költségvetésben betervezésre került egy keret 

összeg, amelyből a Széchenyi utca járdáit is fel lehet majd újítani. Emlékezteti a képviselőket 

a korábban mondottakra, hogy minden egyes, képviselő-testület által eltervezett beruházásra 

árajánlatokat fog előterjeszteni, így a Széchenyi utca járdáinak felújítására is. Megjegyzi, a 

konkrét munkákat nem lehet nevesíteni a költségvetésben. 

Szilvás István és Pődör György megjegyzik, a képviselő-testület a költségvetés 

megalkotásakor csak a pénzügyi kereteket határozza meg. 

Pintér József megjegyzi, tavaly is ugyanígy történt. A képviselő-testületnek csak a keret 

elfogadásához volt joga, a keret felhasználásáról a polgármester úr egy személyben döntött. 

Horváth József egyetért Pintér képviselő úr megjegyzésével. Hozzáteszi, a képviselő-testület 

a soron következő ülések alkalmával akár otthon is maradhat. 

Zsolnai Zoltán cáfolja a képviselő urak által mondottakat. Emlékezteti őket azokra a testületi 

ülésekre, ahol döntést hoztak a képviselők a konkrét munkákról, felújításokról. 

Mivel további kérdés, hozzászólás nem érkezik, Szilvás István ismerteti a következő három 

év kötelezettségvállalásait bemutató előterjesztést. Javaslatot tesz a határozati javaslat 

elfogadására. Kéri a képviselő-testület döntését. 

Vasszécseny Község Képviselő-testülete 7 (hét) egyetértő szavazattal az alábbi határozatot 

hozza: 

5/2018. számú Képviselő-testületi határozat: 

Vasszécseny Község Önkormányzata Képviselő-testülete a határozat 1. sz. 

melléklete alapján – az önkormányzat adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő fizetési kötelezettség bemutatása a 353/2011. (XII. 30.) 

Kormányrendelet szerint – mutatja be az adósságot keletkeztető jogügyletek 

fizetési kötelezettségeit és a bevételeket.  

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

Szilvás István javaslatot tesz az önkormányzat 2018. évi költségvetésének elfogadására. Kéri 

a képviselő-testület döntését. 

Vasszécseny Község Képviselő-testülete 5 (öt) egyetértő szavazattal, 2 (kettő) ellenében 

megalkotja az önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 1/2018. (II.16.) 

önkormányzati rendeletét. 

 

A rendelet hiteles szövege csatolva a jegyzőkönyv mellékleteként. 
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2. Napirendi pont tárgyalása: 
Egyebek  

/A napirendhez tartozó írásos dokumentumot a képviselők előzetesen kézhez kapták./   

Szilvás István átadja a szót a jegyzőnek Szombathely MJV Önkormányzata által megküldött 

levél ismertetésére. 

Gáspár Tivadar jegyző röviden ismerteti a Szombathely MJV Önkormányzata által a házi 

segítségnyújtás szociális szolgáltatás ellátásáért javasolt gondozási díjak új összegeit. 

Megjegyzi, a díjak összegei a tavalyi évhez képest jelentősen emelkedtek ugyan, de 

Vasszécseny községet nem terheli számottevő fizetési kötelezettség. Indokolásában előadja, 

hogy a Pálos Károly Szociális Szolgáltató Központ által alkalmazott helyi gondozónő a 

Szolgáltató Központtal felmondta a szerződését és egy egyházi fenntartóhoz szerződött és 

magával vitte az általa gondozott személyeket is. 

Zsolnai Zoltán véleménye szerint addig, amíg az önkormányzatot nem terheli vállalhatatlan 

fizetési kötelezettség a szolgáltatás ellátásáért, addig nem érdemes szolgáltató váltásban 

gondolkodni. 

Szilvás István megköszöni a hozzászólásokat, majd javaslatot tesz a díjak jóváhagyására. 

Kéri a képviselő-testület döntését. 

Vasszécseny Község Képviselő-testülete 7 (hét) egyetértő szavazattal az alábbi határozatot 

hozza: 

6/2018. számú képviselő-testületi határozat:  

1./ Vasszécseny Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

dönt, hogy a házi segítségnyújtás feladat ellátását továbbra is a 2016. 

január elsejétől Szombathely Megyei Jogú Város Önkormányzatával 

kötött megállapodás alapján, a Szombathely MJV által fenntartott Pálos 

Károly Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti Szolgálat útján 

kívánja biztosítani. 

2./ A Képviselő-testület a szolgáltatás ellenértékeként fizetendő díjak 

megállapított összegeit – az előterjesztés szerinti tartalommal egyezően - 

tudomásul veszi, a feladat-ellátási megállapodás módosítását jóváhagyja. 

3./ A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapodás 

aláírására. 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Szilvás István ismerteti a kerékpárút építésével kapcsolatban a tervezési munkák jelenlegi 

állását. Elmondja, hogy a kerékpárút építési engedélyezési eljárásához szükséges az 

önkormányzat tulajdonosi hozzájárulása is. Javaslatot tesz a tulajdonosi hozzájárulás 

megadására. Kéri a képviselő-testület döntését. 
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Vasszécseny Község Képviselő-testülete 7 (hét) egyetértő szavazattal az alábbi határozatot 

hozza: 

7/2018. számú képviselő-testületi határozat 

1./ Vasszécseny Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a TOP-3.1.1.-

15 számú, Fenntartható települési közlekedésfejlesztési tárgyú felhívásra 

benyújtott Tanakajd-Csempeszkopács közötti kerékpárút fejlesztése 

elnevezésű projekt keretében megvalósítandó kerékpárút építési 

engedélyezési eljárásához az önkormányzat tulajdonában lévő, a 

beruházással érintett közutak, közterületek vonatkozásában a tulajdonosi 

hozzájárulást megadja. 

2./ A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy döntését ismertesse az 

építéshatósággal. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

A döntés meghozatalát követően Pintér József kér szót. Elmondja, hogy a Gyöngyös utcában 

kihelyezett 7 tonnás súlykorlátozó tábla ellehetetleníti a Gyöngyös utcai vegyesbolt 

áruszállítását. Megjegyzi, a képviselő-testület döntése 12 tonnáról szólt, ezért kéri a 7 tonnás 

tábla levételét. 

Zsolnai Zoltán elmondja, hogy a betegsége előtt felvette a kapcsolatot a táblák cseréje miatt 

az Útpiktor Kft-vel. Hozzáteszi, sajnálatos módon a kórházi kezelése miatt az ügy elakadt. 

Ígéretet tesz a folytatásra, a táblák cseréjének megsürgetésére. 

Pődör György a napirendi pont végén minden képviselőt szeretettel invitál a Művelődési 

házba, Vörös Ferenc festőművész kiállítására, annak megnyitójára. 

Mivel további hozzászólás nem érkezik, Zsolnai Zoltán megköszöni Szilvás István 

alpolgármester úrnak a távolétének ideje alatt végzett munkáját, az önkormányzat 

képviseletét. 

  

Több napirendi pont nem lévén, Szilvás István a képviselő-testület nyilvános ülését 20.04 

órakor berekeszti. 

Kelt mint első oldalon 

 

      Szilvás István                          Gáspár Tivadar 

      polgármester             jegyző 

 

 

Ferencz Zsolt                                                                Bertók Tiborné                                                                                                                                                                            

jegyzőkönyv-hitelesítő                                                 jegyzőkönyv-hitelesítő 


